
Rondvraag

De afgelopen drie weken stonden in kern Beesel na lange tijd weer eens drie huizen met een 
vraagprijs van onder de €300.000 te koop. Twee van deze huizen waren binnen een week verkocht, 
de derde binnen twee weken. Dit duidt op een overspannen huizenmarkt in kern Beesel. Duidelijk is 
dat er iets moet gebeuren. Zijn er plannen om hier iets aan te doen? Zijn er plannen om (op korte 
termijn) bouwprojecten op te zetten in kern Beesel? Of zijn er plannen om hier een of meerdere 
tenders voor uit te schrijven?
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